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Ze zastupitelstva obce 
 
* Práce na hřbitovní zdi byly dočasně přerušeny. Pokračovat se bude za 
příznivějšího počasí v příštím roce, kdy bude provedena úprava soklu a vrchní nátěr 
zdiva. 
 

* Bylo provedeno doplnění dat do povodňové komise. Místo pana Miroslava 
Mazoucha bude zastávat Jiří Morávek. Složení ostatních členů zůstává stejné. Jsou to 
Bohumil Kříž, Drahomír Kolařík, Ing. Stanislav Holomek a Oldřich Bartošek. 
 

* Na návrh starosty ZO rozhodlo provést některé drobné úpravy ve Společenském 
sále OÚ v ulici Václavské. Odstraní se nevhodný a zastaralý elektrický ohřívač vody 
a nahradí se menším. Tímto vznikne prostor pro uskladnění ubrusů a do budoucna se 
počítá s nákupem skleniček a nádobí, aby zde vzniklo zázemí pro pořádání různých 
akcí. Na úklid sálu za pana Mazoucha byla schválena paní Kolaříková, se kterou bude 
sepsána dohoda o vykonán práce. 
 

* ZO odsouhlasilo uvolnit částku 3 500,- Kč na rozšíření betlému, který je 
každoročně vystavován na dvoře Obecní hospody. Pan Piše letos nově vytvoří 
postavy tří králů. 
  

* Pan Jaromír Konečný vznesl připomínky k chystanému územnímu plánu obce. 
V původním návrhu je špatné pojmenování ulic a v bodě 7.1. je omylem odstavec o 
Dobročkovicích. Dále navrhnul, zda by se plocha za Sokolským hřištěm, plánovaná 
jako zeleň, nemohla změnit na víceúčelové sportoviště. 
 

* KOS Křenovice požádal ZO o převedení financí z letošní akce Pod křenovskó 
májó, které nebyly vyčerpány, na příští rok. V roce 2007 se plánuje spojení folkového 
a folklórního festivalu a pořadatelé chtějí zorganizovat finančně náročnější koncert. 
 

Křenovický 
zpravodaj 



* ZO rozhodlo nechat alespoň částečně opravit chodník do Hrušek. Vybudovat nový 
chodník se plánuje až po ukončení stavební činnosti v této ulici. Právě stavebníci 
rodinných domků přes něj často jezdí se stavební technikou a tím se ničí.  
 

* Zastupitelstvo obce rozhodlo, že obec nebude přijímat žádného nového pracovníka, 
ale bude na určité práce najímat pracovníky na dohodu. ZO tak zareagovalo na návrh, 
který byl předložen panem Radkem Žouželou na celoroční sečení travnatých ploch a 
polních cest v obci. S panem Žouželou bude uzavřena smlouva na vykonání těchto 
prací, kdy by tyto práce vykonával svou vlastní technikou. V současné době se ještě 
jedná o možnosti zimní údržby silnic a chodníků. Pro tento účel se rovněž uvažuje o 
zakoupení sněhové frézy. 
 

* Upozorňujeme občany, že na internetových stránkách obce budou umístěny 
veškeré závazné vyhlášky, které obec vydala.  
 

* Vyzýváme předsedy místních organizací a spolků, kteří budou žádat obec o dotaci 
na příští rok, aby tak učinili nejpozději do konce prosince tohoto roku.  
 Do konce ledna 2007 přijímá také ZO žádosti místních organizací na pořádání 
Vavřineckých hodů v Křenovicích.    
  
Z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 2.11. 2006 

  

Program jednání:  
                             1/ Technický bod 
                 2/  Složení slibu 
                 3/  Volba volební a návrhové komise 
                4/  Volba starosty a místostarosty 
                5/  Volba předsedů výborů a komisí 
                6/  Diskuse 
                7/  Závěr 
 Jednání zahájil p.Pavel Jeřábek jako nejstarší člen nově zvoleného zastupitelstva 
obce a přivítal přítomné. Přítomno bylo všech 11 členů zastupitelstva a jednání bylo 
usnášeníschopné.  
 Jako druhý bod programu bylo složení slibu, aby se mohli členové zastupitelstva 
obce ujmout svého mandátu. Předsedající přečetl text slibu: Slibuji věrnost České 
republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v zájmu obce a jejich občanů a řídit se Ústavou a zákony České 
republiky. Poté zkonstatoval, že všichni přítomní členové zastupitelstva obce složili 
zákonem stanovený slib a mohou se ujmout svého mandátu. 
 Dalším bodem byla volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise.  
Následovala volba starosty a místostarosty, volba byla veřejná. Na starostu obce byl 
navržen jako jediný kandidát stávající starosta pan Drahomír Kolařík. Při hlasování 
bylo 10 členů pro a jeden se zdržel. Po provedené volbě předal předsedající slovo 



nově zvolenému starostovi. Starosta poděkoval p.Jeřábkovi za dosavadní řízení 
jednání. Dále poděkoval zastupitelstvu za důvěru a občanům za účast ve volbách. 
 Jako další bod byla volba místostarosty. Protože v příštím roce budou probíhat  
náročné stavební akce – výstavba kanalizace aj., navrhl starosta, aby byli zvoleni dva  
místostarostové. Jako první místostarosta byl navržen Ing.Stanislav Holomek 
(hlasování: pro 10, zdržel se 1) a jako druhý místostarosta byla navržena Mgr. 
Romana Hamzová (hlasování: pro 8, zdrželi se 3). 
 Následovala volba výborů a komisí: 
předsedou finančního výboru se stala paní Mgr. Regina Kokešová 
předsedou kontrolního výboru se stal pan Ing. František Zvěřina 
předsedou komise školské se stal pan Jaromír Konečný 
předsedou komise životního prostředí se stal pan Ing. Josef Hladký 
předsedou komise veřejného pořádku se stal pan Pavel Jeřábek 
předsedou komise sportovní se stala paní Mgr. Romana Hamzová 
předsedou komise sociální a dopravní se stal pan Radim Svoboda 
předsedou komise kulturní s vedením zpravodaje se stal pan Oldřich Bartošek 
předsedou komise CO se stal pan Jiří Morávek 
 Různé: starosta přečetl zprávu o úpravě rozpočtu za měsíc říjen, která byla 
následně schválena. Dále se musí do konce roku provést inventarizace obecního 
majetku. 
  V diskusi vystoupil pan Bohata s dotazem, za co je pokuta vypouštění vod. 
Odpověděl mu Ing. Holomek – máme brát vzorky z 12 kanalizačních výpustí a 
bereme pouze ze dvou, další nejsou upraveny pro odběr a s ohledem na výstavbu 
kanalizace nemá cenu je upravovat. Bylo by to finančně nákladnější než pokuta. 
 Pan Janeček – jak to bude s bytovkami, okap je vyhozen na chodník a není 
zaústěn do jímky. Kanalizaci je třeba dát do pořádku aby to byl byt první kategorie. 
Jak je možné udělat odhad, když on u toho nebyl přítomen. Odpověděl mu starosta – 
kanalizace byla pročištěna a v příštím roce se budou bytovky napojovat na novou 
kanalizaci. Odhadní cena byla stanovena nízká, ve třetí kategorii, čtvrtá kategorie 
jsou už jen byty v havarijním stavu. Pan Kopeček – pokud byl odhad dělaný pro 
prodej (a to byl) je cena nižší než je v místě obvyklé. Podle něho je cena velmi mírná. 
 Pan Bohata – vznesl dotaz na pana Jeřábka, proč nejsou přechody pro chodce a 
proč nejsou polní cesty do Vážan a podobně. V minulosti se na cesty vyvážela suť a 
křidlice a tím se zpevňovaly. Proč je zavezena strouha směrem na Vážany? 
Odpověděl mu starosta – jako první bude obnovena cesta do Vážan, která se už 
vyměřuje. Pan Jeřábek odpověděl – přechody pro chodce se schvalují na okrese a ten 
je nedoporučil.   
 Pan Mozdřeň – jak bude vypadat kanalizace? Odpověděl mu Ing.Holomek – ve 
staré zástavbě bude jednotná kanalizace a v nových lokalitách se bude budovat 
oddílná (zvlášť odpadní a povrchové vody). Pan Kopeček připomněl, že ve staré 
zástavbě je problém udělat oddílnou kanalizaci, proto je nutná jednotná. 



 Pan Bohata – lidé pálí nepořádek (i PET lahve) a na Široké, jako nejnižším bodu 
v Křenovicích, se nedá dýchat. Odpověděl mu starosta – bohužel za to může 
nezodpovědnost některých místních občanů a je to těžko postižitelné. 
 Paní Marušincová – bylo by potřeba zpevnit cestu mezi Kopečnou a Na Liškově. 
Jak to vypadá s autobusovou zastávkou. Odpověděl starosta – cesta bude zpevněna po 
vybudování kanalizace. Musíte se rozhodnout co chceme, buď budeme jednat o 
vlacích a nebo ne, a potom uděláme zastávky. Zastupitelstvo je jednoznačně pro 
návrat vlaků do Vyškova. Pan Bohata zkonstatoval, že pokud bude dotace na 
dvoukolejnou trať, bude jezdit znovu vlak do Vyškova. 
 Pan Vild – zda by se nemohla zpevnit cesta od nádraží po ul.Novou? Odpověděl 
starosta – nebudeme ji zpevňovat, dokud tam nebudou hotovy sítě pro stavby domů. 
 Na závěr uložilo zastupitelstvo obce: 1/ do příštího jednání ZO připravit průkazy 
členům zastupitelstva obce (starosta) 2/ na příštím zasedání se dále zabývat 
připomínkami občanů dle zápisu z veřejného zasedání (předsedové komisí). 

 
Pozvánka 

Tradiční pletení adventních věnečků 
 

v sobotu 2. prosince 2006  
ve 14 hod. na Orlovně. 

Korpusy, svíčky, ozdoby, vázací drátky si prosím přineste vlastní. 
Zelené chvojí zajištěno. 

Srdečně zve místní jednota Orla 
------------------------------------------------------------- 

Předvánoční setkání důchodců 
 

Křenovičtí senioři letos mezi sebou přivítají  
známého zpěváka a konferenciéra pana  

JOŽKU ŠMUKAŘE. 
Za doprovodu cimbálu a houslí se vám představí s vánočním programem. 

Jeho krásné moravské písničky zaručují nezapomenutelný zážitek. 
Neděle 10. prosince 2006 v 15 hod.  

ve Společenském sále obecního úřadu v ulici Václavské. 
Občerstvení je zajištěno. 

Na společné setkání se těší KLUB DŮCHODCŮ.  
Vánoční benefiční klubový večer 
--------------------------------------------- 

CARETA 
Pavel Pokorný 

Divadlo Ant. Vorla 
s představením "Vážně nevážná předvánoční besídka" 

sobota 16. 12. 2006 ve 20 hod.  
 



Divadelní sál Obecní hospody 
Výtěžek z koncertu bude věnován stárkům na Vavřinecké hody 2007. 

Vstupné dobrovolné 

Francouzové v Křenovicích 
 

Skupina historického šermu Buhurt, KEN a obec Křenovice 
si vás dovoluje pozvat při příležitosti 

 

201. výročí bitvy tří císařů  
do historického ležení francouzských vojsk ve dvoře Obecní hospody, 

 na svěcení Božích muk, na pochod k hromadným hrobům na Zlaté hoře 
a slavnostnímu nástupu a čestné salvě u pomníku M.I.Kutuzova. 

 
V pátek 1. prosince 2006 od 16 hod. bude veřejnosti přístupné improvizované 
vojenské ležení, kde jako již tradičně uvidíte vojáky a markytánky ve francouzských 
a rakouských uniformách kolem táborových ohňů. Ve dvoře s dobovými rekvizitami, 
povozy a kanóny pak spatříte civilisty v historických kostýmech, kováře při výrobě 
replik historických zbraní a upomínkových předmětů a vojenského kuchaře při 
opékání selete. V provozu bude rovněž střežené dobové vězení pro dezertéry, 
neposlušné vojáky a jinou podobnou chátru. Můžete také nahlédnout do našeho 
velitelského štábu spojeneckých rusko – rakouských vojsk upraveného z naší 
klubovny. 
 V 18.30 hod. vyjdou za svitu pochodní jednotky uniformovaných vojáků, dětí 
s lampióny a ostatní ulicí Nádražní, Kopečnou, Sokolskou a Václavskou k Božím 
mukám, kde proběhne slavnostní vysvěcení. 
 V 19.30 hod. pak bude průvod pokračovat ulicí Brněnskou směrem ke Zlaté hoře. 
Zde u hromadných hrobů vojínů slavkovské bitvy uctíme památku padlých, kteří zde 
již 201 let odpočívají. Po malém pietním aktu budou položeny květiny a vystřelena 
čestná salva. Zapálením svíček na hromadných hrobech si symbolicky připomeneme 
utrpení všech, kteří zde leží. Potom se, jako každoročně, můžete zahřát u velkého 
ohně svařeným vínem nebo teplým čajem. 
 V sobotu 2. prosince dopoledne pak bude ve Slavkově probíhat další program. 
Po krátkém pochodu městem s přivítáním Napoleona u radnice se vojáci přesunou do 
dobového ležení v zámecké zahradě, kde předvedou malou ukázku bitevní šarvátky. 
Historický jarmark bude probíhat ve městě v přilehlých ulicích.  
 V poledne vojáci přejedou do Tvarožné na rekonstrukci bitvy tří císařů, která se 
koná od 13 hod. pod kopcem Santon. Následně se vojáci opět přesunou do Slavkova, 
kde se v 18 hod. uskuteční přehlídka jednotek na náměstí zakončená ohňostrojem.  
   V neděli 3. prosince proběhne v Křenovicích v 10 hod. slavnostní nástup 
vojenských jednotek ubytovaných v Křenovicích u sochy M. I. Kutuzova v ulici Na 
Liškově. Zde zazní čestná salva a poté se jednotky přesunou na Mohylu míru ke 
společnému pietnímu aktu. 



 Pietní akt na Mohyle míru bude ve 12.30 hod. a ve 14 hod. zakončí vzpomínkové 
akce jako každoročně bohoslužba u Božích muk na křižovatce Křenovice - Prace, 
Blažovice - Zbýšov. 

  
Zveme vás  

  
          na vánoční koledování  v neděli 17. prosince 2006 

spojené s výstavou betlémů 
a výrobků uměleckého kováře Oldřicha Bartoška 

 
       
 V letošním roce jsme pro vás připravili „menší“ změnu a obě 

tradiční akce - koledování a výstavu spojili do akce jedné, která se 
bude konat v neděli 17. prosince v sále Obecního úřadu na Václavské ulici. 
 V rámci 150. výročí postavení budovy školy oslovujeme bývalé žáky i učitele 
školy v Křenovicích a během školního roku 2006/2007 chceme připravit několik 
výstav. S tvorbou prvního osloveného, Oldřicha Bartoška, se můžete seznámit na naší 
společné akci.  

Výstava, spojená s prodejem drobných vánočních dárků, ozdob a perníků,  
bude otevřena od 10 do 19 hod. 

(Po dobu koncertu bude přístup na výstavu omezen). 
Sváteční náladu navodí vánočně laděné vystoupení  

současných i bývalých žáků v 16 hod. 
Společně se všemi účinkujícími a ostatními organizátory se na vaši návštěvu těší 

Pavla Tauberová, Jitka Schovancová a Oldřich Bartošek. 
 
Co je nového v dopravě ? 
 

 Dne 8. listopadu proběhlo jednání s vedoucím odboru dopravy na krajském úřadě. 
Tato informativní schůzka přinesla několik nových poznatků. Obdržel jsem na 
krásném křídovém papíře propagační materiál odboru dopravy, na němž je červeně 
vyznačena zamýšlená železniční spojka ze Zbýšova na Slavkov, vyhýbající se 
Křenovicím a vedoucí přibližně místy bývalé skládky komunálního odpadu mezi 
Křenovicemi a Hruškami, nám známé jako „Hliníky“. Reagoval jsem tím, že na mapě 
to sice vypadá hezky, ale rozhodně to bude stát spoustu peněz a hlavně že to v našem 
okolí nikdo nechce. Při dalším zjišťování souvislostí jsem zjistil, že hlavní zájem na 
tomto projektu má „Kraj“, nikoliv České dráhy. Naším prvořadým úkolem je tomuto 
nesmyslu zabránit a prosadit, aby se peníze investovaly do skutečně přínosného 
programu „dopravní obslužnosti“, tj. například alespoň částečného obnovení vlakové 
dopravy na Vyškov. 
 Další poznatek je takový, že vlakový spoj „dolním“, tj. pro děti jezdící do 
Bučovic do školy, kvůli němuž se několik let sepisovaly petice, nám zase zrušili a 
první možná změna je ke 4. březnu. Následující jednání na oblastním ředitelství ČD 
bylo také poučné, neboť jsem se dozvěděl, že momentálně se řeší uvádění nového 



„grafikonu“ do praxe (bude platit od 11. prosince) a také se tam řeší vnitřní  
personální problémy, takže dalšího jednání jsou schopni až po „Silvestru“.  
 Dne 20. listopadu proběhlo další kolo jednání na krajském úřadě. Tentokrát bylo 
více času na „živější výměnu názorů“ a pro nás z toho vyplynulo, že možnosti 
nápravy současného ne zrovna ideálního stavu ve vlakové dopravě jsou možné. 
 Jedním z následujících kroků je dopis OÚ na generální ředitelství ČD, aby se ke 
všem nejasným otázkám vyjádřilo písemně. Jsem zvědav, co se zase dozvíme……. 
 Doufejme, že tento „dramatický příběh“ bude mít pro Křenovice přeci jen šťastný 
konec. 

                                                                  Radim Svoboda 
ZO ČZS Křenovice 
 

pořádala ve dnech 21. a 22. 10. již 3. ročník „Podzimní výstavy.“ 
 Letos vystavovalo své výpěstky a výrobky 22 místních občanů. Již tradičně 
vystavoval svá krásná jablka pan Antonín Růžička. Byly zde vidět velké dýně, pěkné 
mrkve, nádherný pórek nebo autíčka lepená z papírových stavebnic z časopisů, ale i 
mnoho jiného. Příští rok se můžete přijít přesvědčit. Hlavní cenou bylo předplatné 
časopisu „Zahrádkář.“ 
 Na výstavě bylo možné zakoupit, jako již tradičně obrázky od paní Tauberové, 
keramiku paní Svobodové a Vlasákové a košíky paní Zakopalové z Brna. Přibyli i 
noví prodejci s proutěným zbožím, přírodními mýdly, medovinou anebo stříbrnými 
šperky. 
 Výstavu navštívilo přes dvě stě občanů a podle reakcí se jim líbila. 
 Připravujeme opět jarní výstavu pro děti místní školy, která by se měla konat 
příští rok začátkem května. 

Křenovičtí zahrádkáři  
 
 

Projekt: Hurá do 6. třídy aneb využití interaktivní tabule při výuce v 6. třídě 
 

 V září začal další školní rok a do 6. třídy přišli noví žáci - 11 
chlapců a 10 děvčat z Křenovic, Hrušek i Zbýšova. 
 Mnozí z vás si jistě pamatují, že přechod z I. na II. stupeň 
doprovázely větší změny: nové předměty, více hodin, střídající 
se vyučující, více úkolů, větší volnost, ale také větší 
zodpovědnost.   
 Proto jsem jako učitelka těchto budoucích šesťáků 
uvažovala o tom, jak dětem jejich přechod na II. stupeň zpříjemnit 
a jak začlenit do výuky interaktivní tabuli, a tím přeměnit kmenovou třídu na 
multifunkční učebnu. Není mnoho výukových prostředků, které by v českém školství 
našly tak velký okruh nadšených obdivovatelů mezi žáky. Přesto, že se v naší 
republice interaktivní tabule objevily relativně nedávno, existují již stovky 
vybavených interaktivních učeben.  
  
 



Ve slovnících můžeme najít toto vysvětlení: 
interaktivní = umožňující vzájemnou komunikaci, tj. přímý vstup do činnosti stroje 
nebo programu 
 Základem takové učebny je interaktivní tabule, která na první pohled vypadá jako 
klasická bílá. Důležitý je speciální software instalovaný na počítači. Obraz je 
z počítače na tabuli přenášen projektorem. Na tabuli se nepíše fixy, ale speciálním 
elektronickým perem, které nahrazuje myš počítače. Tato tabule umožňuje ovládat 
počítač z projekční plochy, oživit vystoupení poznámkami ručně psanými přímo do 
promítaného obrazu a přenést tak napsané informace nebo zakreslené obrázky do 
počítače.  
 Sestava interaktivní tabule s příslušenstvím je schopna pracovat s videem, 
internetem, fotografiemi. Prezentace mohou vytvářet vyučující, ale i děti jsou 
schopny se základní znalostí Power Pointu vytvořit jednoduché výukové prezentace. 
Hodiny jsou pak pro děti zajímavější a zábavnější.   
 Pro nákup technického vybavení pro multifunkční učebnu jsme využili možnosti 
žádosti o dotaci v rámci projektů SIPVZ. Náš dvouletý projekt s názvem Hurá do 6. 
třídy byl úspěšný.  
 Ihned po získání finanční hotovosti jsme zahájili práci na projektu, především na 
nákupu a instalaci technického vybavení. V současné době máme za sebou základní 
zaškolení několika vyučujících, zkušební provoz nově vybavené třídy a zahájení 
práce na databázi výukového programu pro výuku v 6. třídě.  
 Na základě získaných zkušeností chceme výuku tohoto typu zavádět i do dalších 
ročníků. Také chceme multifunkční učebnu využívat i k dalším účelům (např. 
promítání filmů pro děti, školení vyučujících). 

       Schovancová Jitka, koordinátor ICT 
 

GOGOL: ŽENITBA 
 

 V sobotu 19. listopadu jsme se sešli v sále Obecní hospody na divadelním 
představení občanského sdružení DRH. Pojetí hry, její režie a herecké výkony nás 
mile překvapily, a troufám si říci, že se v sále všichni dobře bavili. Konečný počet 
„děkovaček“ toho byl důkazem. Jak byla nadšená odezva publika, tak zpětně byli 
uneseni i herci. Představení v Křenovicích plánovali jako derniéru, ale po takovém 
diváckém úspěchu se rozhodli, že budou ještě s tímto představením pokračovat. Byli 
jsme prý to nejlepší publikum, jaké kdy zažili. Byli překvapeni velkou návštěvností a 
kultivovaností diváků. 
 Sdružení DRH není běžným ochotnickým divadlem. Jeho členové jsou z různých 
koutů republiky. Sešli se na semináři, pořádaném v rámci divadelní přehlídky v 
Hronově v roce 2004. Pracovali s dramaturgem Vladimírem Zajícem a režisérkou 
Majkou Kotisovou, kteří je vedou i nadále. Po celou dobu se scházejí a zkoušejí na 
různých místech zhruba každé tři týdny. Návštěvu v Křenovicích pojali jako jedno 
takové setkání, kdy nacvičovali novou hru – Jak se vám líbí.  
 Za organizátory chci poděkovat všem, kteří nám vyšli vstříc a toto setkání 
umožnili (obecní úřad, Marcel Buchlovský, Eva Marková, Radek Žoužela, restaurace 



„Hardy pup“). Zároveň děkujeme všem, kteří přišli a podíleli se na úžasné atmosféře 
večera. 

Za Divadlo Antonína Vorla - Vanda Fuksová 
 
 
Křenovická škola v roce oslav 150. výročí postavení budovy na Školní ulici 
 
 
 Ředitelka:     Zástupce ředitele: 
 Ing Helena Weidingerová  Mgr. Regina Kokešová 
  
 Vychovatelka ŠD:   Účetní:  
 Kamila Mazálková                   Ing. Valéria Bartáková   
  

 1. třída Mgr. Helena Šafářová 11 žáků 
2. třída Mgr. Alena Janečková 15 žáků 
3. třída Mgr. Veronika Pouchlá 13 žáků 
4. třída Mgr. Josef Odrazil 12 žáků 
5. třída Mgr. Hana Patschová 23 žáků 
6. třída Mgr. Jitka Schovancová 21 žáků 
7. třída Mgr. Romana Sittová 19 žáků 
8. třída Mgr. Roman Kostiha 31 žáků 
9. třída Mgr. Miroslav Kramář 13 žáků 

PaedDr. Petr Knesl   
Mgr. Milan Plch   

 

Z celkového počtu 158 žáků je: 
● 81 chlapců a 77 děvčat 
● 27 dětí z Hrušek a 3 děti ze Zbýšova 
 

Školní družinu navštěvuje 25 dětí z 1. až 3. třídy. 
 

Ostatní zaměstnanci školy: 
● Jindřich Lindner -školník 
● Soňa Šlimarová a Soňa Fuxová - uklizečky 
● Jana Štefanová - vedoucí školního stravování  
● Danuše Chudárková, Jaromíra Spáčilová – kuchařky 
 

Od 1. ledna 2005 se rozhodnutím zastupitelstva naší obce stala mateřská školka 
součástí příspěvkové organizace ZŠ Křenovice: 
● Vedoucí učitelka - Lenka Orálková  
● Učitelky - Helena Bürgerová a Alena Bartošková  
● Kuchařka - Libuše Doležalová  



● Uklizečka - Drahomíra Mikulová  
● Ve školce je 45 dětí. 
 
 

Od 20. září 2005 používá škola oficiální název: 
Základní škola a Mateřská škola Křenovice, okres Vyškov 

 

Vánoce v Křenovicích L.P. 1976 
 
 Pod tímto titulem vydávají bří POSPÍŠILOVÉ po třiceti letech archivní album 
tradičních českých koled. Dřevní muzika, tak jak ji tehdy pro sebe a pár přátel hráli, 
je zajímavým dokumentem jak pro pamětníky, tak pro ty, kteří v té době ještě byli: 
v tom zvláštním, krásném stavu, do kterého se postupně zase všichni vracíme. 
 Toto CD bude k dostání v Trafice u Vorlů od 4. prosince 2006. 
 Zároveň bří POSPÍŠILOVÉ přejí všem křenovákům krásné vánoce a mnoho 
zdraví do nového roku, a těší se se všemi na setkání u Betléma po půlnoční mši svaté 
na nádvoří Obecní hospody. 
 
Volejbalový turnaj žákyň 
 
V sobotu 18. listopadu se v hale uskutečnil volejbalový turnaj 
žákyň pořádaný oddílem odbíjené při KOS.  
 

Konečné pořadí: 
1. Bučovice A  
2. Křenovice  
      (Konečná Martina, Žouželová Renata, Hortvíková Martina, Kružíková Elena,  
      Šmerdová Marie, Drápalová Klára, Patschová Nela) 
3. Újezd u Brna  
4. Vítovice  
5. Bučovice B  
6. Křenovice  
   (Mazálková Eliška, Střeštíková Eva, Střeštíková Iveta, Kohoutková Klára, 
      Kokešová Nella, Žampachová Veronika, Francúzová Andrea, Bugárová Renáta, 
      Lázníčková Lucka) 
Děkujeme rozhodčímu L. Konečnému za jeho pomoc.  

       Schovancová J.  
 
Program zápasů ve sportovní hale pro veřejnost v prosinci 

 

Sobota    2.12.    II. liga žen ve volejbale Křenovice - Kylešovice           v 10 a 13 hod. 
Neděla    5.12.      Futsal I. Liga dorostu – pořádá Helas Brno                       od 10 hod. 
Sobota  16.12.    Turnaj ve volejbale žáků – pořádá RMS Šardice                  od 8 hod. 
Středa   27.12.    Turnaj ve volejbale mužů – pořádá FK Křenovice               od 9 hod. 
Čtvrtek 28.12.     Turnaj ve fotbale přípravka – pořádá FK Křenovice           od 9 hod. 
Pátek    29.12.     Turnaj ve fotbale žáci – pořádá FK Křenovice                    od 9 hod. 


